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Protokół Nr 10/2020 

z posiedzenia Komisji Finansów, Budżetu i rozwoju Gospodarczego  

odbytego w sposób zdalny w dniu 22 października 2020 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 13:20, a zakończyło się o godzinie 14:25.         

Posiedzeniu przewodniczył Arkadiusz Mazepa - Przewodniczący Komisji, a protokołowała 

Dominika Bułgajewska. 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy 

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 374 ze zm.) 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

4. Analiza i opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

5. Sprawy różne. 

6. Zakończenie posiedzenia.  
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 

Ad.3  

Analiza i zapoznanie się z informacjami i sprawozdaniami przygotowanymi na sesję 

Rady Powiatu.  

 
3.1 Informacja na temat dróg powiatowych. 

 

3.2 Plan organizacyjny zimowego utrzymania dróg powiatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w sezonie zimowym 2020/2021. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o przedstawienie przedmiotowych informacji. 
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Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową informację. Zwróciła uwagę, że z dniem 1 czerwca  

2019 roku zadania obejmujące zarządzanie drogami powiatowymi w imieniu Zarządu 

Powiatu  przeszły z jednostki organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego do Starostwa Powiatowego. Podała dane dotyczące dróg powiatowych. 

Przedstawiła informację na temat działalności Wydziału Dróg. Odniosła się do danych  

w zakresie zatrudnienia. Przekazała, że w informacji znajdują się dane dotyczące zakresu prac 

wykonywanych przez pracowników poszczególnych obwodów drogowych.  

Przedstawiła tabelaryczne zestawienie dróg powiatowych z charakterystyką ich stanu 

technicznego i wskazaniem sposobu napraw i remontów. 

Podała informacje na temat robót budowlanych i prac remontowych przewidzianych do 

realizacji w roku 2020. Przedstawiła informacje na temat złożonych w 2020 roku wniosków  

o dofinansowanie inwestycji drogowych.  

 

Kolejno: 

 

Przedstawiła i omówiła informację na temat zimowego utrzymania dróg powiatowych. Podała 

informację na temat standardów zimowego utrzymania dróg. Przedstawiła informację na 

temat zadań jakie będą wykonywane. Poinformowała, że teren Powiatu Myśliborskiego został 

podzielony na trzy zadania: 

I – teren Gminy Boleszkowice i Gminy Dębno, 

II – teren Gminy Myślibórz, 

III – teren Gminy Nowogródek Pom. i Gminy Barlinek. 

Podała informację na temat przeprowadzonego postępowania przetargowego na zimowe 

utrzymanie dróg powiatowych.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, jaki był czas reakcji w zakresie odśnieżania dróg powiatowych? 

 

Magdalena Jodko – Naczelnik Wydziału Dróg 

Odpowiedziała, że drogi powiatowe są objęte IV i V standardem co daje czas na odśnieżanie 

od 8 h do 16 h od ustania opadów. Jednakże z praktyki nie stosuje się tak długiego czasu 

reakcji. Podała informacje na temat zasad kontaktu i odśnieżania poszczególnych dróg. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są inne pytania bądź uwagi? 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

3.1 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego w roku szkolnym 2019/2020.   

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotową informację. Poprosiła o pytania w tym zakresie. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę, na sytuacje w roku 2020 dotyczącą zagrożenia epidemicznego. Zapytał, skąd 

wynika różnica w zakresie finansowym w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym  

w Renicach i Zespole Szkół w Myśliborzu? 
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Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Poinformował, że jeżeli chodzi o Młodzieżowy Ośrodek Wychowawczy w Renicach to ilość 

wychowanków wg. stanu na miesiąc wrzesień 2019 roku była zbyt mała, wobec czego 

wysokość subwencji jaka została przyznana jest tak niska.  

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał o stan wychowanków na dzień dzisiejszy w ośrodku? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że ok 70. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jeżeli chodzi o Zespół Szkół w Myśliborzu, to w placówce było zbyt mało 

uczniów, natomiast koszty stałe rosną oraz koszty wynagrodzeń nauczycieli. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał, czy nie należałoby dokonać racjonalizacji szkół? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że Zarząd Powiatu podjął decyzję o wykonaniu audytu placówek oświatowych 

w Powiecie Myśliborskim.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do kwestii wykonania przedmiotowego audytu. Zwróciła uwagę, na zwiększenie 

ilości wychowanków w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach dzięki 

wsparciu Instytutu Zdrowia Psychicznego. Wysokość subwencji była określana na podstawie 

stanu wychowanków na dzień 30 września 2019 roku. Od tego czasu ilość wychowanków 

zwiększyła się co powodowało wzrost kosztów. Planuje się, że subwencja dla placówki na rok 

2021 będzie wynosić ok. 4 mln zł. 

Przekazała, że w stosunku do innych jednostek również będą podejmowane działania, aby 

zminimalizować deficyt w oświacie. 

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zwrócił uwagę na kwestię potrzeb związanych z socjalizacją młodzieży w okresie stanu 

zagrożenia epidemicznego. Straty związane z jej brakiem mogą być nieodwracalne. Zdalna 

forma nauczania poprzez zadawanie jedynie testów i sprawdzianów nie jest właściwą drogą. 

Jako organ prowadzący przekazujemy środki na utrzymanie placówek, powiat powinien być 

również organem nadzorującym jednostki, a nie Kuratorium Oświaty. Zwrócił uwagę na 

niepokojące dane dotyczące słabej zdawalności matur. Zaproponował, aby wykonać analizę 

opisowo-syntetyczną dotyczącą nauczania i sytuacji wychowawczych. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o kwestię racjonalizacji sieci szkół, kiedy zostanie zlecony audyt placówek?  

W przypadku decyzji z tym związanych uchwały należy podjąć do miesiąca lutego oraz 

należy dokonać powiadomienia rodziców.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że na początek należy wykonać audyt. Przekazała, że Zarząd Powiatu posiada 

pełną świadomość na temat terminów w jakich należy dokonywać zmiany. Dotyczą one 

likwidacji, co na dzień dzisiejszy się nie przewiduje, zakładane są działania pośrednie nie 

wymagające takich procedur. 
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Przedstawiła korektę jednej ze stron Nr 32 Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

na terenie Powiatu Myśliborskiego w roku szkolnym 2019/2020.   

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

3.2 Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych. 
 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 
Poinformował, że Urząd Skarbowy w Myśliborzu zadeklarował, iż do sesji Rady Powiatu 

zostaną przekazane wyniki weryfikacji złożonych oświadczeń majątkowych radnych Rady 

Powiatu w Myśliborzu.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Ad. 4 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

4.1 zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2020-2033. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Podała poszczególne elementy 

uzasadnienia do uchwały dotyczące zmian w przedsięwzięciach ujętych w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2020-2033. Złożyła wyjaśnienia do 

poszczególnych zadań.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2020-2033 

głosowało 10 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu  

 

4.2 w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2020 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego dokonuje się na postawie wniosku Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych w Barlinku o zwiększenie planu dochodów i wydatków jednostki  na kwotę 

6.000,00 zł uzyskana z firmy HaCon Sp. z o.o. z Barlinka z przeznaczeniem na stypendium 

dla najlepszego ucznia w szkole. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 
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Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2020 rok 

głosowało 10 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4.3  w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Myśliborskiego  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 rok”. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała o przeprowadzonych 

konsultacjach społecznych dotyczących projektu uchwały. Kwoty środków finansowych 

przeznaczonych na realizację zadania zostały zabezpieczone na podobnym poziomie co  

w roku 2020.  

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał o łączną kwotę środków finansowych na realizację zadania? 

 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Odpowiedział, że jest to kwota 1 577 788,88 zł w tym na realizację zadania publicznego  

z zakresu wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej w kwocie 1 497 788,88 zł i kwocie 

80 000,00 zł na realizacje pozostałych zadań oraz kwota 60 726,00 zł na zadania dotyczące 

nieodpłatnej pomocy prawnej. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy 

Powiatu Myśliborskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na 2021 rok” 

głosowało 10 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4.4   w sprawie ustalenia opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających z obszarów wodnych położonych na terenie Powiatu 

Myśliborskiego na rok 2021r.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, czy są pytania bądź uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie ustalenia opłat za usunięcie  

i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających z obszarów wodnych 

położonych na terenie Powiatu Myśliborskiego na rok 2021r. 

głosowało 10 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 
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4.5  w sprawie wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego  

z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu na 

rok 2021.  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał, jakie były dochody z tytułu usunięcia i przechowywania podjazdów? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że w roku 2019 dochody z tyt. usunięcia pojazdów wyniosły 14 453,00 zł, 

natomiast na dzień 30 września  2020 roku jest to kwota 21 000,00 zł. Wydatki w roku 2019 

wyniosły 6 257,00 zł, natomiast na dzień 30 września  2020 roku jest to kwota 7 940,00 zł. 

Zwróciła uwagę, że wydatki zmalały z uwagi na fakt przechowywania pojazdów we własnych 

garażach. W poprzednich latach samochody były przechowywane na parkingach strzeżonych. 

Odniosła się do kwestii związanych z usunięciem pojazdów. 

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka  

Zapytała, czy stawki zostały ustalone na maksymalnym poziomie? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie, są to stawki na poziomie 80% maksymalnej opłaty. Zwrócił uwagę, że 

spowodowane jest to kwestionowaniem przez Nadzór Wojewody maksymalnych stawek 

ustalonych przez niektóre powiaty. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie  

i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

odstąpienia od usunięcia pojazdu na rok 2021 

głosowało 10 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 

4.6   w sprawie powołania członka Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Odczytał treść przedmiotowej uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi?  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie: 

 

Za pozytywną opinią do projektu uchwały w sprawie powołania członka Komisji Oświaty, 

Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

głosowało 10 Członków Komisji, 0 – przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

4.7  zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu Myśliborskiego 

 

Etatowy Członek Zarządu Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Przedstawił i omówił poszczególne zmiany zaproponowane przez Komisję doraźną ds. 

opracowania projektu zmian Statutu Powiatu Myśliborskiego oraz Przewodniczącego Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 
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Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zaproponował, aby Zarząd Powiatu rozważył możliwość wprowadzenia do statutu zapisu 

dotyczącego organizacji zdalnych posiedzeń w sytuacjach szczególnych dotyczących 

powiatu. Poprosił o skonsultowanie takich zapisów z Kancelarią Prawną do czasu sesji Rady 

Powiatu. 

Zaproponował, aby Komisja zapoznała się z przedstawionym projektem uchwały i nie 

głosowała nad opinią w tej sprawie.  

 

Członek Komisji – Urszula Sawicka  

Zwróciła uwagę, że ustawodawca nie przewiduje prowadzenia obrad w takim trybie, jedynie 

w przypadku szczególnych zagrożeń, co jest uregulowane obecnie przepisami zewnętrznymi. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały i nie wydała co do niego opinii . 

 

Ad. 5 

Sprawy różne:  

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę na zmianę zakresu oddziaływania przepisów dotyczących przeciwdziałania 

COVID-19, które dotyczyć będą placówek oświatowych. Zapytał, czy Powiat Myśliborski 

jako organ prowadzący dla szkół podjął działania i jest przygotowany do prowadzenia 

nauczania w formie hybrydowej bądź całkowicie zdalnej? 

Zapytał, czy Wojewoda Zachodniopomorski wydał w stosunku do szpitali powiatowych 

zalecenia w formie decyzji bądź innych postanowień, dotyczące zwiększenia liczby lub 

przygotowania łóżek, które będą przeznaczone na przyjęcie osób zarażonych COVID-19?  

Zapytał, czy każdy pacjent, który jest przyjmowany do Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. wypełnia dokument, w którym musi potwierdzić, że jest zarażony 

COVID-19? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że nie jest to w tej chwili wymagane. Poinformował o wykonywaniu testów 

przez Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. Poinformował  

o zaleceniach Wojewody Zachodniopomorskiego dotyczących przygotowania łóżek dla 

pacjentów z COVID-19. Poruszył kwestię występowania zarażeń oraz zabezpieczenia 

Szpitala pod tym kątem. Podał informacje na temat możliwości wykonywania testów 

kasetkowych i zamówienia ich na potrzeby jednostek. 

Poruszył temat związany z sytuacją epidemiczną w pozostałych jednostkach min. DPS  

w Myśliborzu i RPOT w Dębnie. 

 

Przewodniczący Komisji – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o przygotowanie oświaty? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że placówki mają przećwiczone działania w związku z wcześniejszymi 

ograniczeniami. W tej chwili są lepiej przygotowane do prowadzenia zajęć w formie zdalnej. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do zadań związanych z zabezpieczeniem placówek. Poinformowała  

o organizowanych spotkaniach w tej kwestii. Przekazała, że jeżeli chodzi o szkoły to z uwagi 
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na wprowadzoną żółtą strefę na terenie Powiatu Myśliborskiego pracują one w sposób 

hybrydowy. Każdy z dyrektorów placówek decydował indywidualnie o systemie 

wprowadzonym w jednostce. Ponadto placówki szykują się na wprowadzenie strefy 

czerwonej i tym samym pracy w formie zdalnej. Przekazała, że na bieżąco monitorowana jest 

ilość kadry pedagogicznej w placówkach tzn. ile osób pracuje, ile przebywa na izolacji bądź 

kwarantannie. Zbierane są również dane dotyczące możliwości zdalnego nauczania. 

Posiadamy informacje z dwóch szkół, gdzie zgłoszono potrzeby dodatkowego sprzętu co 

zostanie rozwiązane w najbliższym czasie. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zwrócił uwagę na sytuację w placówkach. Przekazał, że szkoły nie posiadają wspólnej 

platformy na której można by było prowadzić lekcje z uczniami. Każdy wykonuje to we 

własnym zakresie. Wytyczne Kuratorium Oświaty nie precyzują tych działań.  Nauczyciele 

nie mają informacji w tej kwestii.  

 

Członek Komisji – Ryszard Wiśniak 

Zapytał o kwestię audytu przeprowadzonego w szpitalach powiatowych? Zapytał, czy jest 

planowane spotkanie trzech samorządów w tej sprawie? 

Zapytał o dane dotyczące sytuacji epidemicznej na terenie Powiatu Myśliborskiego? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o audyt to zgodnie z umową firma FORMEDIS dostarczyła 

jego wersję roboczą. Dokumenty przekazano do prezesów szpitali, którzy mieli wnieść uwagi 

i spostrzeżenia do przedmiotowych dokumentów. Zostały one przesłane zwrotnie do firmy 

opracowującej dokumenty. Po naniesieniu ich na opracowane dokumenty, zostanie 

zorganizowane spotkanie w tej sprawie. Wniósł uwagi dotyczące kwestii opracowanej 

restrukturyzacji. Zwrócił uwagę, na różne opinie w  tej sprawie. Odniósł się do 

przedstawionych dokumentów. Decyzja dotycząca dalszych działań będzie należeć do 

wszystkich trzech samorządów. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Podała dane liczbowe dotyczące sytuacji związanej z zagrożeniem epidemicznym w Powiecie 

Myśliborskim.  

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na wzrastającą liczbę zakażeń. Odniósł się do sytuacji epidemicznej na terenie 

Powiatu Myśliborskiego. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 14:25. 
 

Protokołowała:  

Dominika Bułgajewska 


